
Εσωκλείω επίσημη ενημέρωση για την πρώτη εφαρμογή των 
μέτρων περιορισμού της κυκλοφορίας φορτηγών. Ο Λουκάκης 
είχε επαφές ηρεμιστικές με εκπροσώπους των συνδικαλιστικών 
φορέων.

Δεν φαίνεται ένταση. Επιτυχές το μέτρο.

Χρειάζεται συλλογή στοιχείων, εμπειρία και αξιολόγηση στα 
μέσα Σεπτεμβρίου, που θα λήξουν τα μέτρα. Σύσκεψη τότε 
συναρμόδιων. Το κρατώ.


